

DOLLARD OLDTIMERS HOCKEY LEAGUE

REGISTRATION and WAIVER FORM

2025-2026

Name: _____ Date of birth: (M)_____(D)_____(Y)_____

Address: _____ City _____

Postal Code: _____ Cell Phone _____ Other Phone _____

Email: _____

In case of emergency, call (Name) _____ (phone number) _____

Medical: Do you have any particular medical problems or allergies to medication? If so, please give details below:

ANNUAL FEE:

The annual fee this year will be \$475. Your payment is due September 30, 2025.

Any payment after September 30, 2025, will be \$500.

Please send an e-transfer to ddooldtimershockey@gmail.com and include your name in the message field, or you can pay your captain directly.

CONSENT FORM: Please forward your initialed and signed consent form to ddooldtimershockey@gmail.com , or provide a printed version of the initialed and signed consent form to your captain by **September 4, 2025**.

EQUIPMENT: Full protective equipment must be worn by players and referees at all times when on the ice, including warm-up and practice periods. Mandatory equipment, as per City of D.D.O. includes (a) approved helmet, (b) throat guard, (c) full face guard (players) or half face guard (referees).

(initials)

ABSENCES: Any player unable to attend a game must advise their captain(s) of his absence as soon as possible. This must be done by Thursday 10:00 am at the latest. Any player who fails to do so will be given one reprieve. The second time that a player doesn't inform his Captain(s) of his absence will be their last. No excuse for constant no-shows, off to the spare list they'll go.

(initials)

SHOWING UP LATE: Showing up on time is essential for all players and habitual lateness will not be tolerated. Goalies will be held to a higher standard. You'll be given one verbal notice, one written notice after which you'll be transferred to the spare list. Please be on time.

(initials)

CONDUCT/RESPECT: All players' conduct is expected to be exemplary. Threats of any nature, be they of verbal/written abuse or physical, will not be tolerated. Especially true when dealing with Captains and Referees, but also between members. The first offence will result in multiple game suspension, second offence will lead to expulsion from the League with no reimbursement.

(initials)

LEAGUE RULES: A separate list of on-ice rules is available upon request.

WAIVER: Hockey is a physically demanding and potentially dangerous sport, even when played in controlled circumstances. ***Each member shall hold blameless the Dollard Oldtimers' Hockey League, its directors and other members for any and all injuries and health emergencies or complications resulting from his on-ice participation or any other activity of the said league.***

LANGUAGE PREFERENCE: French ____ English ____

MEMBER'S CONSENT:

I have read the above on this page, I understand it and I agree to abide by and to respect the rules and regulations both specifically stated and implied herein of the Dollard Oldtimers' Hockey League and of the arena.

Signature : _____ Date : _____

LIGUE DE HOCKEY DES ANCIENS DE DOLLARD

FORMULAIRE D'INSCRIPTION et DE RENONCIATION

2025-2026

Nom: _____ Date de naissance :(M) _____ (J) _____ (A) _____

Adresse: _____ Ville _____

Code Postale: _____ Téléphone (cell) _____ (autre) _____

Courriel: _____

En cas d'urgence, appeler (Nom) _____ (Téléphone) _____

Médicale : Avez-vous un problème particulier de santé ou allergie aux médicaments? Si oui, préciser ci-dessous :

FRAIS ANNUEL :

Les frais annuels cette année seront de 475 \$. Votre paiement est dû le 30 septembre 2025.

Tout paiement effectué après le 30 septembre 2025 sera de \$500.

Veuillez envoyer un virement électronique à ddooldtimershockey@gmail.com et incluez votre nom dans le champ du message, ou vous pouvez payer votre capitaine directement.

FORMULAIRE DE CONSENTEMENT: Veuillez envoyer votre formulaire de consentement paraphé et signé à ddooldtimershockey@gmail.com, ou fournir une version imprimée du formulaire de consentement paraphé et signé à votre capitaine avant le 4 septembre 2025.

ÉQUIPEMENT: L'équipement protecteur complet doit être porté en tout temps par tous les joueurs et les arbitres sur la glace, y compris pendant les périodes de réchauffement et les pratiques. L'équipement obligatoire tel que décrit par la Vllle comprend: (a) casque protecteur approuvé, (b) protège-gorge, (c) protecteur facial complet (joueurs) ou protecteur facial partial (arbitres).

_____ (initiales)

ABSENCES: Un joueur doit aviser son Capitaine **au moins à 10h le jour du match** s'il prévoit s'absenter. Si le joueur manque à cette règle, il recevra un avertissement. Si le joueur continue à ne pas suivre cette règle il pourra avoir des conséquences severe tel que suspension et /ou il sera chassé pour la saison sans remboursement et serait mis sur la liste de remplacements.

_____ (initiales)

SOYEZ A L'HEURE: Soyez à l'heure est essentiel pour tous les joueurs. Les retards ne sont pas tolérés. Cette règle est plus sèvere pour les gardiens de but. Tu recevra un avertissement verbal et une écrite. Après ça, tu seras mi sur la liste des réservistes.

_____ (initiales)

CONDUITE/Respect: Le conduit de chaque joueur devrait être exemplaire. Des menaces de n'importe type, qu'ils soient verbales/écrite ou physique, ne seront pas toléré. Surtout avec échanges adressé vers Capitaines et Officielles, mais aussi entre joueurs. Première offense sera puni par suspension de plusieurs matchs, deuxième infraction et le coupable sera expulsé de la Ligue, sans remboursement.

_____ (initiales)

REGLEMENTS: Les règlements de la ligue sont disponibles sur demande.

RENONCIATION: Le hockey étant un sport physiquement exigeant et potentiellement dangereux même lorsqu'il est pratiqué dans un cadre contrôlé, *chaque membre renonce à tout recours contre la Ligue de Hockey des Anciens de Dollard, ses directeurs et autres membres relativement à toute blessure, situation ou complication nécessitant des soins d'urgence et résultant de sa participation sur glace ou de toute autre activité de ladite ligue.*

_____ (initiales)

PRÉFÉRENCE DE LANGUE:

Français

Anglais

Consentement du membre :

Je reconnais avoir lu le présent formulaire et l'avoir compris. Je m'engage à me conformer aux règlements et directives qui y sont explicitement et implicitement énoncés et à les respecter, y compris ceux de la *Ligue de Hockey des Anciens de Dollard* et ceux de l'aréna.

Signature: _____ Date: _____